
 

  

             

 

 

PROTOKOLL 

Protokoll fört vid årsmöte 23 april 2019 för Alliansen Borgstena/Tämta Allhall. 

 

Närvarande:  
Borgstena IF 3 ombud, Molla byalag 1 ombud, Equmeniakyrkan 2 ombud, 
equmenia 3 ombud, Hembygdsföreningen 1 ombud, Skola-hem 2 ombud, Svenska 
kyrkan 3 ombud,  Borgstena scoutkår 0 ombud, 1 revisor samt 3 ledamöter från 
styrelsen. Se namnlista som bifogas. 
 

Mötet inleds med tyst minut för att hedra minnet av Jörgen. 

 

§1 Årsmötets öppnande   

Caroline hälsade oss alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat.  

 

§2 Val av ordförande och sekreterare vid mötet   

Till ordförande för mötet valdes Caroline Mollmyr och till sekreterare valdes Linda 
Claesson.    

 

§3 Justering av röstlängd   

Vi beslutade att justera röstlängden till 18 ombud, se bilaga. 

 

§4 Val av 2 justeringsmän från olika medlemsföreningar   

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Oskar Nordberg och Anna Larsson.  

 

§5 Frågan om mötets behöriga utlysande   

Kallelse till årsmötet mailades till samtliga ägandeföreningars 
ordförande/kontaktpersoner den 20 februari 2019. Mötet beslutade godkänna att 
mötet är kallat enligt stadgarna.    

 

§6 Styrelsens årsredovisningshandlingar jämte revisorernas berättelser   



Caroline Mollmyr läste verksamhetsberättelsen. Se bifogad bilaga.     

Anders Glemfelt gick igenom ekonomin.     

Robert Persson läste revisionsberättelsen.  

Årsmötet beslutade att med godkännande lägga årsredovisningen 2018 till 
handlingarna.  

 

§7 Beslut om fastställandet av balans och resultaträkning samt beslut i anledning 
av årets vinst eller förlust   

Årsmötet beslutade att fastställa balans och resultaträkning enligt revisorernas och 
styrelsens förslag samt att med godkännande lägga dem till handlingarna.  

 

§8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen   

Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2018. Beslutet var enhälligt.  

 

§9 Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet  

Genomgång av långsiktig arbetsplan. Lyfte fram kommande projektförslag. 
Styrelsens förslag finns i verksamhetsplanen. Bomsystemet ska bytas i samband 
med vårstädningen. Målning av Allhallen behöver göras, finns inkomna anbud från 
företag. Utreda om det finns intresse för att dra igång bastubygge genom 
studiecirkel.  

Information om de förslag kring målning som inkommit till Allhallen, kostnaden för 
förslagen ligger mellan 100 000 – 280 000 kr, då ingår tvätt, skrapning vid behov 
samt två målningar. Styrelsen ska undersöka hur många strykningar som ska 
göras, vad tvätt kostar, hyra av liftar mm och skicka ut till medlemsföreningarna. 
Medlemsföreningarna tar med sig frågan åter och återkommer till Allhallens 
sekreterare senast slutet av maj.  

 

§10 Ärenden som inkommit till styrelsen senast 14 dagar före årsmötets hållande 
(motioner)   

Inga ärenden inkomna.    

 

§11 Val av ordförande samt övriga ledamöter i styrelsen  

Val av ordförande: Sauli Hakkarainen omval 1 år          

Övriga ledamöter:  

Herbert Eriksson kvarstår 1 år  

Mattias Lennartsson kvarstår 1 år    

Gunnar Andreasson kvarstår 1 år 



Linda Claesson kvarstår 1 år    

Caroline Mollmyr omval 2 år    

Anders Glemfelt omval 1 år    

Bo Melvås omval 2 år  

Emil Larsson nyval 2 år 

Charlotte Anoya avgår som ledamot  

 

§12 Val av revisorer och suppleanter för dessa  

Håkan Lindell kvarstår 1 år   

Robert Persson omval 2 år   

Arne Brenander suppleant kvarstår 1 år  

 

§13 Val av valberedning   

Peo Persson omval 1 år    

Pär Lorén kvarstår 1 år   

Vakant 2 år 

 

§14 Föreningens firmatecknare   

Årsmötet beslutade att föreningens firma tecknas av minst två av styrelsens 
medlemmar i förening. Till att teckna föreningens konto i bank respektive plusgiro 
utsågs ordförande, kassör och sekreterare var för sig.  

 

§15 Omedelbart justerande av §14   

Årsmötet beslutade att förklara §14 omedelbart justerad.  

 

§16 Styrelsens förslag till årsmötet   

Anders Glemfelt gick igenom den långsiktiga arbetsplanen.  Se bifogad bilaga.  
Årsmötet godkände den långsiktiga arbetsplanen.  

 

§17 Övriga frågor 

Diskmaskinen, oklar uppmärkning av vattenkranen – ska märkas upp.  

Wifi, antal kopplingspunkter är för få. Utredning av utbyggnad av nätverket pågår. 



Kylningen fungerar bättre i hallen när den stängs av i gymmet. Önskemål från BIF 
att ha portabel AC på läktaren. Utredning pågår av styrelsen kring hela 
kylanläggningen.     

Går det att utöka läktarkapacitet? Går det att bygga läktare för att få olika nivåer 
och därmed möjliggöra att fler kan se vad som händer i hallen? Styrelsen 
undersöker frågan.  

BIF pingis har önskemål om bättre anpassade förråd för utrustning i närhet av 
pingisborden. Styrelsen kollar tillsammans med BIF kring önskemål och 
möjligheter.  

BIF motion har frågor kring utrustning i hallen för att kunna planera sin 
verksamhet. En del utrustning har kasserats då det varit uttjänt, bland annat 
mattor. Finns behov av nya mattor kan de ersättas. BIF motion får inventera vad de 
behöver och återkoppla till styrelsen för beslut om eventuella inköp.  

 

§18 Mötets avslutande   

Caroline Mollmyr tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Caroline Mollmyr   Linda Claesson 

Mötets ordförande   Mötets sekreterare 

 

 

 

 

Anna Larsson   Oskar Nordberg 

Justeringsman   Justeringsman 


